

No. 2954. PROTOCOL TO THE EUROPEAN CONVENTION OF 11 DECEMBER 1953 ON THE EQUIVALENCE OF DIPLOMAS LEADING TO ADMISSION TO UNIVERSITIES. DONE AT STRASBOURG, ON 3 JUNE 1964¹

N° 2954. PROTOCOLE ADDITIONNEL À LA CONVENTION EUROPÉENNE DU 11 DÉCEMBRE 1953 RELATIVE À L'ÉQUIVALENCE DES DIPLÔMES DONNANT ACCÈS AUX ÉTABLISSEMENTS UNIVERSITAIRES. FAIT À STRASBOURG, LE 3 JUIN 1964¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on:
20 September 1966

ITALY

(To take effect on 20 October 1966.)

Certified statement was registered by the Council of Europe on 5 October 1966.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le:
20 septembre 1966

ITALIE

(Pour prendre effet le 20 octobre 1966.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de l'Europe le 5 octobre 1966.

No. 3850. CONVENTION ON THE RECOVERY ABROAD OF MAINTENANCE. DONE AT NEW YORK, ON 20 JUNE 1956²

N° 3850. CONVENTION SUR LE RECOUVREMENT DES ALIMENTS À L'ÉTRANGER. FAITE À NEW-YORK, LE 20 JUIN 1956²

ACCESSION

Instrument deposited on:
6 October 1966

SPAIN

(To take effect on 5 November 1966.)

ADHÉSION

Instrument déposé le:
6 octobre 1966

ESPAGNE

(Pour prendre effet le 5 novembre 1966.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 514, p. 270; Vol. 522, p. 340; Vol. 529, p. 328, and Vol. 565, p. 287.

² United Nations, *Treaty Series*, Vol. 268, p. 3; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 5, as well as Annex A in volumes 511, 523, 525, 547 and 565.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 514, p. 271; vol. 522, p. 341; vol. 529, p. 328 et vol. 565, p. 287.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 268, p. 3; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 5, ainsi que l'Annexe A des volumes 511, 523, 525, 547 et 565.